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In een brief van 1 maart 2022, stelt de fractie van de SP een aantal vragen over de opvang 
van vluchtelingen uit Oekraïne. Hieronder vindt u de gestelde vragen en de bijbehorende 
antwoorden.

Inleiding
De ontwikkelingen in Oekraïne zijn zeer ernstig. De geopolitieke dreiging is groot en het 
menselijk leed is met geen pen te beschrijven. Leusden is verenigd in haar afschuw en 
veroordeling van de agressie van het Russische regime tegen het volk en de democratisch 
gekozen regering van Oekraïne. Wij willen alles doen dat in ons vermogen ligt om Oekraïne 
te steunen, Poetin te straffen en oorlogsslachtoffers bij te staan. Als lokale overheid zijn 
onze mogelijkheden daartoe natuurlijk beperkt. We denken het meest effectief te zijn door 
samen op trekken met andere gemeenten, andere overheidsinstanties (zoals de ministeries 
BZK, J&V en Defensie, de provincie Utrecht, de veiligheidsregio VRU en COA) en ook in 
samenwerking met maatschappelijke organisaties en betrokken burgers, zowel lokaal al 
landelijk/regionaal. Denk hierbij bijvoorbeeld aan vluchtelingenwerk, Leger des Heils, kerken, 
serviceclubs, Lariks, gastvrij Leusden enz.. 

De ontwikkelingen gaan zeer snel. De coördinatie en kaderstelling rondom de opvang van 
vluchtelingen uit Oekraïne zijn volop in beweging. Feitelijke informatie over de stand van 
zaken en rolverdeling is daarom al snel weer achterhaald. De inschatting wat er nodig is en 
wanneer is nog heel lastig te maken. Wij volgen deze ontwikkelingen op de voet en met 
grote aandacht. Wij zullen hierover regelmatig actief communiceren met raad en 
samenleving.

Vraag
Is het college van  B&W benaderd om een actieve rol te spelen bij het opvangen van 
vluchtelingen uit de Oekraïne? 

Antwoord
Ja, zowel vanuit de provincie als de VNG is de vraag gesteld, maar op moment van schrijven 
nog zonder kaders m.b.t. organisatie, financiën, vorm van opvang etc. Ook is onbekend met 
welk aantallen vluchtelingen we rekening moeten houden.

Wij verwachten een dezer dagen meer duidelijkheid op nationaal niveau over rolverdeling en 
coördinatie m.b.t. de verwachtte vluchtelingenstroom. Dan kunnen wij de positieve energie 
die ook in de samenleving voelbaar is gerichter inzetten.



Vraag
Zo, ja, ziet het college van B&W  mogelijkheden om binnen de gemeente deze vluchtelingen 
op te vangen? 

Antwoord
Ja. De wijze waarop, de aantallen, de vorm zijn echter nog niet bekend.

Vraag
Wil het college van B&W overwegen om particulieren, welke vluchtelingen gaan opvangen, 
te faciliteren, b.v. met bedden en dergelijke? 

Antwoord
Jazeker willen wij particulieren faciliteren. Leusden beschikt overigens niet over een 
voorraad bedden of ander noodmateriaal. Andere partijen in de veiligheidsketen wel. Zo 
heeft de VRU de rol en know how m.b.t. crisismanagement. Het ligt dan ook eerder voor de 
hand dat onze faciliterende rol zal bestaan uit informeren en doorverwijzen, 
vrijwilligersondersteuning, afstemmen en coördineren met lokale en bovenlokale 
maatschappelijke organisaties. Op het moment van schrijven is de snelste route voor 
particulieren die hun steentje willen bijdragen om gebruik te maken van het portal dat 
Vluchtelingewerk Nederland heeft opgericht: www.nederlandvoorvluchtelingen.nl. 
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